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Zápisnica 

Z 10. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Sklenom 

ktoré sa konalo dňa 29.12.2023 o 14.00 hod 

v Obecnom úrade v Sklenom v sobášnej miestnosti 

 

Starosta obce:  

Ing. Tibor Rišiaň  

 

Prítomní : 

 

Poslanci Obecného zastupiteľstva:    

Richard Veselka, Jaroslav Pagáč, Katarína Hammerová, Erika Lahutová, Lukáš Mocman 

 

 

Hlavný kontrolór:  
     

                              

Neprítomný: HKO  Ing. Miroslava Škorňová 

 

Upozornil, že zasadnutie je nahrávané na videozáznam a bude zverejnené na You Tube. To 

znamená, že všetci prítomní automaticky súhlasia s nahrávaním. 

 

 

K bodu 1: Otvorenie 

 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta Ing. Tibor Rišiaň, privítal 

prítomných, skonštatoval, že je prítomná nadpolovičná väčšina všetkých poslancov, preto je 

OZ uznášaniaschopné. 

 

 

K bodu 2: Určenie návrhovej komisie, zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 
Určil: 

Návrhovú komisiu v zložení : Erika Lahutová, Richard Veselka 

Overovateľov zápisnice :  Katarína Hammerová, Jaroslav Pagáč, 

Zapisovateľ : Zdenka Schniererová 

 

Uznesenie č. 195/2023 

 

Obecné zastupiteľstvo v Sklenom : 

Schvaľuje  návrhovú komisiu 10. zasadnutia obecného zastupiteľstva v Sklenom v zložení: 

Erika Lahutová, Richard Veselka 

 

Schvaľuje overovateľov zápisnice 10. zasadnutia obecného zastupiteľstva v Sklenom 

v zložení: Katarína Hammerová, Jaroslav Pagáč 

 

Schvaľuje  zapisovateľa 10. zasadnutia obecného zastupiteľstva v Sklenom : 

Zdenka Schniererová 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 5       Za:     5            Proti:    0                  Zdržal sa:  0 
Uznesenie bolo prijaté, Sklené , Ing. Tibor Rišiaň 
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K bodu 3: Program zasadnutia 

 

Starosta predložil návrh programu zasadnutia 10. OZ 

 

Návrh programu: 

 

  1.  Otvorenie zasadnutia 

  2.   Určenie návrhovej komisie, zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

  3.   Program zasadnutia 

  4.   Predaj pozemku CKN  249/4 ostatná plocha o výmere 46 m2 vedenom na LV 501 v k.ú.  

        Sklené v prospech Marián Repa a Ing. Lenka Repová, bytom Bratislava  

  5.   Predaj pozemku EKN 348/4 zastavané plochy a nádvoria o výmere 927 m2 v  

        podiele ½ z výmery vedenom na LV 525 v k.ú. Sklené v prospech Tomáš Malík, bytom   

        Sklené a Róbert Lukačka, bytom Handlová 

  6.   Rozpočtové opatrenie 8/2023 

  7.   Vyhodnotenie obecných akcií, ktoré organizovala obec v spolupráci kultúrnou komisiou  

        v roku 2023 

  8.   Záver 

 

Hlasovanie za navrhnutý program: 

 

Uznesenie č. 196/2023 

 

Obecné zastupiteľstvo v Sklenom : 

Podľa  § 12 ods. 5 Zákona o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 

Schvaľuje  program svojho zasadnutia zo dňa 29.12.2023 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 5       Za:     5            Proti:     0                 Zdržal sa:  0 
Uznesenie bolo prijaté, Sklené, Ing. Tibor Rišiaň 
 

 

   
K bodu 4: Predaj pozemku CKN  249/4 ostatná plocha o výmere 46 m2 vedenom na LV   

                  501 v k.ú. Sklené v prospech Marián Repa a Ing. Lenka Repová,  

                  bytom Bratislava  

 

Na základe schváleného predaja p. Repa s Ing. Repová uzatvorili s obcou kúpnu zmluvu na 

predaj pozemku CKN 249/2 ostatná plocha o výmere 46 m2. Nakoľko geodet urobil nový 

geometrický plán, kde táto parcela bola identifikovaná ako CKN 249/4 s rovnakou výmerou. 

Pre správny zápis zmluvy na katastri potrebné zrušiť uznesenie a uviesť v novom uznesení 

správne číslo parcely.  

 

Uznesenie č. 197/2023 

 

Obecné zastupiteľstvo v Sklenom :  

Ruší uznesenie č. 66/2023 v ktorom bol schválený predaj časti pozemku  parcely č. CKN    

249 novovytvorená parcela CKN 249/2 ostatná plocha o 46 m2  zapísanej  na LV 501 vo  

vlastníctve obce Sklené v k.ú. Sklené v zmysle § 9a ods. 8 písm. e) zákona 138/1991 Zb. 

o majetku obcí ako prípad hodný osobitného zreteľa v prospech Marián Repa, bytom  

Kalinčiakova, Bratislava a Ing. Lenka Repová, bytom Belehradská, Bratislava, za cenu  

určenú znaleckým posudkom, v celkovej výške 245.-  (slovom dvestoštyridsaťpäť eur) . 
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 Dôvod hodný osobitného zreteľa je skutočnosť, že:   
 

Pozemok sa nachádza v zastavanej časti obce, ale obec Sklené ho dlhodobo nevyužíva. Jedná sa 

o  pozemok, o ktorý sa žiadatelia  starajú, na vlastné náklady ho upravili . Obec by ju v budúcnosti kvôli 
nízkej výmere nepredala a ani nemohla využiť.  

- Kupujúci budú  povinní uhradiť náklady spojené s vyhotovením  znaleckého posudku 

na stanovenie všeobecnej hodnoty nehnuteľnosti a náklady s vypracovaním 

geometrického plánu 

- Kupujúci budú  povinní  uhradiť náklady spojené s vkladom vlastníckeho práva  

- Kupujúci bude povinný uhradiť 50.- eur za vypracovanie kúpnej zmluvy 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 5       Za:     5            Proti:    0                 Zdržal sa:  0 
Uznesenie bolo prijaté, Sklené  Ing. Tibor Rišiaň 

 

 

Uznesenie č. 198/2023 

 

Obecné zastupiteľstvo v Sklenom :  

Schvaľuje  predaj pozemku   parcela CKN 249/4 ostatná plocha o 46 m2  zapísanej  na LV 501  

vo vlastníctve obce Sklené v k.ú. Sklené v zmysle § 9a ods. 8 písm. e) zákona 138/1991 Zb. 

o majetku obcí ako prípad hodný osobitného zreteľa v prospech Marián Repa, bytom  

Kalinčiakova, Bratislava a Ing. Lenka Repová, bytom Belehradská, Bratislava, za cenu  

určenú znaleckým posudkom, v celkovej výške 245.-  (slovom dvestoštyridsaťpäť eur) . 
 

             Dôvod hodný osobitného zreteľa je skutočnosť, že:   

 

Pozemok sa nachádza v zastavanej časti obce, ale obec Sklené ho dlhodobo nevyužíva. Jedná sa o  pozemok, 

 o ktorý sa žiadatelia  starajú, na vlastné náklady ho upravili . Obec by ju v budúcnosti kvôli nízkej výmere  
nepredala a ani nemohla využiť.  

- Kupujúci budú  povinní uhradiť náklady spojené s vyhotovením  znaleckého posudku  

na stanovenie všeobecnej hodnoty nehnuteľnosti a náklady s vypracovaním geometrického  

plánu 

- Kupujúci budú  povinní  uhradiť náklady spojené s vkladom vlastníckeho práva  

- Kupujúci bude povinný uhradiť 50.- eur za vypracovanie kúpnej zmluvy 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 5       Za:      5           Proti:    0                 Zdržal sa:  0 
Uznesenie bolo prijaté, Sklené  Ing. Tibor Rišiaň 

 

K bodu 5:  Predaj pozemku EKN 348/4 zastavané plochy a nádvoria o výmere 927 m2  

                   v podiele ½ z výmery vedenom na LV 525 v k.ú. Sklené v prospech Tomáš Malík,  

                   bytom Sklené a Róbert Lukačka, bytom Handlová 

 

Na základe schváleného predaja p. Malík a p. Lukačka uzatvorili s obcou kúpnu zmluvu na predaj  

pozemku CKN 348/3 zastavané plochy a nádvoria o výmere 927 m2 v podiele ½ z výmery, 

nakoľko táto parcela je správne EKN 348/4 s rovnakou výmerou a podielom, je potrebné zrušiť 

prijaté uznesenia a znovu schváliť predaj. 
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Uznesenie č. 199/2023 

 

Obecné zastupiteľstvo v Sklenom : 

Ruší uznesenie 105/2023, v ktorom bol schválený zámer predaja nehnuteľnosti vo vlastníctve 

obce Sklené pozemku  parcela  EKN 348/3, zastavané plochy a nádvoria o výmere 927 m2 

 v podiele ½ z výmery, v katastrálnom území  Sklené, obec Sklené zapísaného na LV č. 501 

 ako pozemok zastavaný stavbou vo vlastníctve nadobúdateľa vrátane priľahlej plochy,  

ktorá svojim umiestnením  a využitím tvorí neoddeliteľný celok so stavbou v zmysle  

§ 9a ods. 8 písm.  b) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 

 do výlučného vlastníctva Tomáš Malík a Róbert Lukačka, bytom Handlová  

 za cenu podľa znaleckého posudku.  

-  Kupujúci budú  povinní uhradiť náklady spojené s vyhotovením geometrického plánu 

       a  znaleckého posudku na stanovenie všeobecnej hodnoty nehnuteľnosti 

- Kupujúci budú  povinní  uhradiť náklady spojené s vkladom vlastníckeho práva  

- Kupujúci budú povinní uhradiť 50.- eur za vypracovanie kúpnej zmluvy 

- Kupujúci boli oboznámení, a týmto sa zaväzujú, že pri  podaní písomnej žiadosti o kúpu 

      pozemku uhradia náklady za vyhotovenie znaleckého posudku aj v prípade, ak  

      z ich strany nebude vôľa uzatvoriť kúpno-predajnú zmluvu v stanovenej zákonnej     

      lehote a pozemok nekúpia. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 5       Za:     5            Proti:    0                 Zdržal sa:  0 
Uznesenie bolo prijaté, Sklené  Ing. Tibor Rišiaň 
 

 

Uznesenie č. 200/2023 

 

Obecné zastupiteľstvo v Sklenom : 

 Ruší uznesenie 127/2023, v ktorom bol schválený predaj nehnuteľnosti vo vlastníctve 

obce Sklené pozemku  parcela  EKN 348/3, zastavané plochy a nádvoria o výmere 927 m2 

v podiele ½ z výmery, v katastrálnom území  Sklené, obec Sklené zapísaného na LV č. 501  

ako pozemok zastavaný stavbou vo vlastníctve nadobúdateľa vrátane priľahlej plochy,  

ktorá svojim umiestnením  a využitím tvorí neoddeliteľný celok so stavbou v zmysle  

§ 9a ods. 8 písm.  b) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov  

do výlučného vlastníctva Tomáš Malík, bytom Sklené a Róbert Lukačka, bytom Handlová   

za cenu podľa znaleckého posudku v celkovej výške 1.870.- eur.  

 

-  Kupujúci budú  povinní uhradiť náklady spojené s vyhotovením  znaleckého posudku  

      na stanovenie všeobecnej hodnoty nehnuteľnosti 

- Kupujúci budú  povinní  uhradiť náklady spojené s vkladom vlastníckeho práva  

- Kupujúci budú povinní uhradiť 50.- eur za vypracovanie kúpnej zmluvy 

- Kupujúci boli oboznámení, a týmto sa zaväzujú, že pri  podaní písomnej žiadosti 

      o kúpu pozemku uhradia náklady za vyhotovenie znaleckého posudku aj v prípade, ak  

      z ich strany nebude vôľa uzatvoriť kúpno-predajnú zmluvu v stanovenej zákonnej     

      lehote a pozemok nekúpia 
 

Hlasovanie: 

Prítomní: 5       Za:     5            Proti:    0                 Zdržal sa:  0 
Uznesenie bolo prijaté, Sklené  Ing. Tibor Rišiaň 

 

 

 

 



5 

 

 

 

Uznesenie č. 201/2023 

 

Obecné zastupiteľstvo v Sklenom : 

Schvaľuje zámer predaja nehnuteľnosti vo vlastníctve 

obce Sklené pozemku  parcela  EKN 348/4, zastavané plochy a nádvoria o výmere 927 m2 

 v podiele ½ z výmery, v katastrálnom území  Sklené, obec Sklené zapísaného na LV č. 525 

 ako pozemok zastavaný stavbou vo vlastníctve nadobúdateľa vrátane priľahlej plochy,  

ktorá svojim umiestnením  a využitím tvorí neoddeliteľný celok so stavbou v zmysle  

§ 9a ods. 8 písm.  b) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 

 do výlučného vlastníctva Tomáš Malík a Róbert Lukačka, bytom Handlová  

 za cenu podľa znaleckého posudku.  

-  Kupujúci budú  povinní uhradiť náklady spojené s vyhotovením geometrického plánu 

       a  znaleckého posudku na stanovenie všeobecnej hodnoty nehnuteľnosti 

- Kupujúci budú  povinní  uhradiť náklady spojené s vkladom vlastníckeho práva  

- Kupujúci budú povinní uhradiť 50.- eur za vypracovanie kúpnej zmluvy 

- Kupujúci boli oboznámení, a týmto sa zaväzujú, že pri  podaní písomnej žiadosti o kúpu 

      pozemku uhradia náklady za vyhotovenie znaleckého posudku aj v prípade, ak  

      z ich strany nebude vôľa uzatvoriť kúpno-predajnú zmluvu v stanovenej zákonnej     

      lehote a pozemok nekúpia 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 5       Za:     5            Proti:    0                 Zdržal sa:  0 
Uznesenie bolo prijaté, Sklené  Ing. Tibor Rišiaň 
 

 

 

Uznesenie č. 202/2023 

 

Obecné zastupiteľstvo v Sklenom : 

 Schvaľuje predaj nehnuteľnosti vo vlastníctve obce Sklené pozemku  parcela  EKN 348/4,  

zastavané plochy a nádvoria o výmere 927 m2 v podiele ½ z výmery, v katastrálnom území  

Sklené, obec Sklené zapísaného na LV č. 525 ako pozemok zastavaný stavbou  

vo vlastníctve nadobúdateľa vrátane priľahlej plochy, ktorá svojim umiestnením   

a využitím tvorí neoddeliteľný celok so stavbou v zmysle  

§ 9a ods. 8 písm.  b) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov  

do výlučného vlastníctva Tomáš Malík, bytom Sklené a Róbert Lukačka, bytom Handlová   

za cenu podľa znaleckého posudku v celkovej výške 1.870.- eur.  

 

-  Kupujúci budú  povinní uhradiť náklady spojené s vyhotovením  znaleckého posudku  

      na stanovenie všeobecnej hodnoty nehnuteľnosti 

- Kupujúci budú  povinní  uhradiť náklady spojené s vkladom vlastníckeho práva  

- Kupujúci budú povinní uhradiť 50.- eur za vypracovanie kúpnej zmluvy 

- Kupujúci boli oboznámení, a týmto sa zaväzujú, že pri  podaní písomnej žiadosti 

      o kúpu pozemku uhradia náklady za vyhotovenie znaleckého posudku aj v prípade, ak  

      z ich strany nebude vôľa uzatvoriť kúpno-predajnú zmluvu v stanovenej zákonnej     

      lehote a pozemok nekúpia 
 

Hlasovanie: 

Prítomní: 5       Za:      5            Proti:    0                 Zdržal sa: 0  
Uznesenie bolo prijaté, Sklené  Ing. Tibor Rišiaň 

 

 

 



6 

 

 
Uznesenie bolo prijaté, Sklené dňa 19.06.2023, Ing. Tibor Rišiaň 

 

K bodu 6: Rozpočtové opatrenie 8/2023 

 

Rozpočtové opatrenie 8/2023 predložila Ing. Jana Habžanská Šefranková, jedná sa o úpravy 

spojené s prijímaním dotácií. Je prílohou tejto zápisnice v tlačenej forme. 

 

Uznesenie č. 203/2023 

 

Obecné zastupiteľstvo v Sklenom : 

 Berie na vedomie rozpočtové opatrenie č. 8 /2023 úprava rozpočtových prostriedkov je  

v súlade s § 14  nasledovne: 

 

  

Bežné príjmy: 

Ekon. klasifikácia : Materská škola 200 (bežné príjmy) kz  72g                      -250,00 € 

Ekon. klasifikácia : Školský klub 200 (bežné príjmy) kz  72g                          +1190,00 € 

Ekon. klasifikácia : Skolská jedáleň 200 (bež. príjmy) kz  72f                          +1300,00 € 

Ekon. klasifikácia : Materská škola 200 (bežné príjmy) kz  72j                          +6,00 € 

Ekon. klasifikácia : Základná škola 300 (bež. príjmy) kz  111                          +1500,00 € 

Ekon. klasifikácia : Školská jedáleň 300 (potraviny) kz 72f         +3225,00 € 

ŠKOLSTVO:          300 (tranfery úpravy  SPOLU)            +6 971,00 € 

   

Bežné  výdavky:   

Ekon. klasifikácia : Materská škola 600 (bežné výdavky) kz  72g                      -250,00 € 

Ekon. klasifikácia : Školský klub 600 (bežné výdavky) kz  72g                       +1190,00 € 

Ekon. klasifikácia : Skolská jedáleň 600 (bež. výdavky) kz  72f                      +1300,00 € 

Ekon. klasifikácia : Materská škola 600 (bežné výdavky) kz  72j                          +6,00 € 

Ekon. klasifikácia : Základná škola 600 (bež. výdavky) kz  111                       +1500,00 € 

Ekon. klasifikácia : Školská jedáleň 600 (potraviny) kz 72f         +3225,00 € 

ŠKOLSTVO:          600 (bež.výdavky  SPOLU)            +6 971,00 € 

 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 5       Za:     5            Proti:    0                 Zdržal sa:  0 
Uznesenie bolo prijaté, Sklené  Ing. Tibor Rišiaň 

    

 

K bodu 7:  Vyhodnotenie obecných akcií, ktoré organizovala obec v spolupráci kultúrnou  

                    komisiou v roku 2023 

 

Starosta skonštatoval, že toto zasadnutie bolo zvolané na základe článku, ktorý p. Furman napísal 

do novín v súvislosti s obcou. Povedal, že dostane slovo p. Furman, bude predložené vyúčtovanie 

akcií a následne predseda kultúrnej komisie.  

Vyjadrenie starostu k článku p. Furmana je prílohou tejto zápisnice v tlačenej forme.  

V článku bolo uvedené, že „kto sa dostane ku korýtku a peniazom, začne arogantne a autokraticky 

vystupovať“, starosta sa spýtal p. Furmana, koho konkrétne má na mysli.  

P. Furman odpovedal, že myslel tým p. poslanca Veselku, keď kričal po jeho žene keď sa spýtala, 

aké sú procesy a postupy pri obstarávaní služieb a tovarov, prečo bol vybratý ten ktorý človek... 

Dostali najväčší rozpočet zo všetkých komisií. 

Starosta pripomenul, že tento rozpočet ešte schvaľovali bývalí poslanci. Skonštatoval, že žena  

p. Furmana bola členkou komisie a neupozornila na to, že je potrebné používať registračnú  

pokladňu. 

P. Furman oponoval, že na túto skutočnosť upozorňovala ona aj druhá p. Straková. 
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Ing. Jana Habžanská Šefranková povedala, že obec má výnimku na takéto jedno rázové  

akcie, a nemusí mať registračnú pokladňu. Berie sa to tak, že tieto akcie nie sú pravidelné 

a rovnaké napríklad každý týždeň.   

Vo vyjadrení ku článku sa starosta spýtal p. Furmana spýtal, čo je to pridaná hodnota? 

P. Furman povedal, že môže to byť hocičo, napríklad výlet pre dôchodcov do Poľska. 

Starosta sa spýtal, či nie je pridaná hodnota to, že sa za tieto peniaze kúpili stany.  

Ďalej sa vo vyjadrení spýtal, čo je podľa p. Furmana nepravdivá informácia a kto konkrétne 

ich poskytoval. 

P. Furman odpovedal, že mu bolo povedané, že kapely hrali zadarmo. 

Z. Schniererová skonštatovala, že obec hľadala aké zmluvy uzatvorí s kapelami. Sú to peniaze, 

ktoré sú mimo rozpočtu a po každej akcii sa vyúčtujú. Hľadali sa zmluvy, možno sme využili 

iné zmluvy ako sme mali použiť, ale boli uzatvorené. Keď sme hovorili na zastupiteľstve, že  

ľudia dostali sumy, ktoré sme povedali, bolo to vyúčtované a všetko podložené, či už zmluvou 

alebo dohodou. Všetko sme sa snažili urobiť v rámci zákona. Ak sme použili nesprávne zmluvy, 

možno, ale peniaze boli vyplatené na základe výdavkového pokladničného a boli vyplatené iba  

ľuďom, ktorí tam robili alebo vystupovali. Skonštatovala, že každý má právo a hovorilo sa  

to aj na zastupiteľstve. A v rámci odpovede na zákon o slobodnom prístupe k informáciám (211) 

sme o tom písali p. Furmanovi, že doklady sú na obecnom úrade. K dokladom sa dostane každý, 

kto o to požiada, ak tam nie sú informácie týkajúce sa ochrany osobných údajov. 

P. Furman povedal, že na OZ mu bolo povedané, že kapely hrali zadarmo. 

Starosta nesúhlasil, lebo si pred týmto zasadnutím vypočul záznam zo 6.zasadnutia a tam  

povedala p. Schniererová, že kapely nemali honorár, ale hrali za stravu, ubytovanie, dopravu  

a pod. 

V článku bolo uvedené „pýtam sa teda, čo sa snažia zakryť? Čierne peniaze na pokutu? Starosta 

sa spýtal p. Furmana, ktorú konkrétne má na mysli, či tú, ktorú poslal na „Glaserhaufest“  

z Finančnej správy, či kontrolu kontrolórky? 

P. Furman odpovedal, že tú z Finančnej správy, Colný úrad, ŠOI. 

Starosta znovu povedal, že obec na základe kontroly na „Glaserhaufest-e“ nedostala žiadnu  

pokutu. 

P. Furman odpovedal, že to nemá overené, len sa pýta. 

Starosta povedal, že bude rád, ak sa spomenuté pochybnosti, či obvinenia spomenuté v článku 

pomenujú správne, lebo sú to znevažujúce veci, ktoré vrhajú zlé svetlo na obec ako celok. 

Poprosil o konkretizovanie, lebo v opačnom prípade bude nútený podniknúť kroky na očistenie 

mena obce. 

P. Furman citoval zákon o rozpočtových pravidlách a skonštatoval, že financie sa môžu poskytnúť 

len na podporu všeobecne prospešných služieb, alebo verejno prospešných účelov, na podporu 

podnikania a zamestnanosti. Obec nemôže podnikať. Podľa jeho názoru obec nemohla správne 

zaúčtovať tento príjem od občanov. Spýtal sa, ako sa zaúčtovala kúpa alkoholu, na akú položku a 

zdroj, príjem z predaja alkoholu. 

K. Hammerová povedala, že p. Furman zabudol napísať do svojho článku, že napadol člena 

komisie a udrel ho a teraz keď ide okolo neho ho vždy vulgárne nazve. Skonštatovala, že  

rodina p. Furmana má iný problém, podľa jej názoru musia pomoc hľadať niekde inde ako  

na obecnom úrade. Požiadala p. Furmana, aby nehľadal problémy tam, kde nie sú a doporučila, 

ak aj naďalej budú pokračovať, majú sa odsťahovať. 

J. Furman odpovedal, že ak je problém to, že sa pýtajú na zákonnosť postupov, tak sú asi iní.  

K. Hammerová povedala, že v obci sa začalo konečne niečo robiť a nebude to nikto kaziť. 

Starosta predložil vyúčtovanie všetkých akcií za rok 2023. 

Ing. Habžanská Šefranková doplnila, že sú dva typy akcií, jedna je vlastne činnosť ZPOZ ako  

sú MDD, Deň matiek, Mikuláš, MDŽ, sú to akcie kde obec iba dáva, nie sú tam v rozpočte 

plánované príjmy. Druhé akcie, ktoré obec organizuje a počíta s tým, že bude mať aspoň minimálny 

zisk, aby peniaze, ktoré získa mohla znovu použiť. Vždy sa z týchto akcií niečo kúpilo. 

Napríklad niečo na detské ihrisko, zástavky, tento rok sa kúpili stany. 
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Starosta skonštatoval, že naša obec je krásna, kto chce hľadať problémy, vždy ich nájde, všetko  

sa dá robiť lepšie, horšie, rýchlejšie či pomalšie..... 

Problém nastal keď p. Straková odišla z komisie, dovtedy pomáhala ona aj p. Furman pri  

organizovaní obecných akcií, boli aj sponzormi. Teraz tu cituje zákony. 

J. Furman sa spýtal, že keď bolo doteraz všetko v poriadku, prečo na poslednej obecnej akcii, 

„Katarínskej zábave“ bol bufet cez DJ. Podľa zákona by sa nemalo vyberať ani vstupné, ak  

áno účtované by to malo byť ako dar od občanov. Hovoril s niekoľkými starostami, ktorí mu 

potvrdili, že je problém z reprezentačného fondu kúpiť alkohol. 

Starosta odpovedal, že ak mu príde na úrad návšteva a on mu naleje, nemal by to byť problém. 

J. Furman nesúhlasil a skonštatoval, že predávať alkohol takto vo veľkom je podľa neho problém. 

Starosta odpovedal, že toto sú dve odlišné veci. 

J. Furman skonštatoval, že obec nemá zarábať na svojich občanoch. 

J. Dubná sa spýtala, ktorá obec robí akciu kde nevyberá vstupné. 

Pred vyjadrením p. Veselku p. Furman odišiel. 

Vyjadrenie poslanca OZ Richarda Veselku je prílohou tejto zápisnice v tlačenej forme.  

Počas svojho vyjadrenia požiadal Ing. Janu Habžanskú Šefrankovú, aby ešte raz vysvetlila, 

z čoho sa skladá rozpočet pre komisiu kultúry, aká je to suma a čo všetko je tam zahrnuté. 

Ing. Jana Habžanská Šefranková odpovedala, že čo sa týka rozpočtu kultúry nie je to len 

zabezpečovanie kultúrnych akcií, lebo tieto takéto akcie tam nie sú ani naplánované. Sú tam 

plánované akcie, ktoré sa týkajú ZPOZ-u ako už hovorila, Deň detí, Vianočný koncert,  

Deň matiek a pod. a pri týchto akciách sa počíta s tým že budú vyrovnané príjmy a výdavky, 

alebo budú ziskové. Ďalšie položky, ktoré patria do rozpočtu kultúry je správa obecného domu,  

čo je kúrenie, elektrina, rôzne opravy, materiál, príspevok klubu dôchodcov.    

 

Na záver položil tieto otázky :  

1. Spýtal sa každého poslanca, či sa stotožňujú s článkom a majú pocit, že on 

alebo komisia robí niečo protizákonné. 

- J. Pagáč a K. Hammerová odpovedali, že nemajú taký pocit, 

- E. Lahutová povedala, že sa nebude vyjadrovať. 

 

2. Spýtal sa, kto mu schválil rozpočet na rok 2023 a aký rozpočet mala komisia kultúry v rokoch 

2022, 2021. 

- Ing. Jana Habžanská Šefranková odpovedala, že tento rozpočet bol iný, lebo v rokoch 2020, 

2021 bol COVID a akcie sa neorganizovali, vtedy bol rozpočet 3tis. ale roky pred tým bolo 

vždy na kultúru 10 tis., na rok 2024 je to zase tých 10 tis. 

 

3. Spýtal sa, či míňa peniaze, ktoré ušetrila bývalá p. starostka. 

- Ing. Jana Habžanská Šefranková odpovedala, že tieto peniaze sa nemíňajú. 

tento rok je ešte výnimka a môže sa používať rezervný fond, ale na kultúru sa nepoužil. 

 

Richard Veselka skonštatoval, že komisia zvažuje, či a aké kultúrne akcie, peniaze sa  

môžu použiť na iné účely, na opravu obecného domu alebo rozpočtovým opatrením 

napríklad pre hasičov. 

 

Starosta ukončil tento bol programu a povedal, že aby sa predišlo zbytočným pochybnostiam 

a bola zachovaná transparentnosť rozhodol sa pristúpiť po dohovore s predsedom kultúrnej 

komisie k nasledovným opatreniam: 

- Všetky zasadnutia komisie kultúry a športu budú verejné so zverejneným programom,  

hlasovaním a výsledkom  

- Zasadnutie komisie bude 1, maximálne 2 týždne pred zasadnutím OZ a výsledok zasadnutia 

komisie sa bude schvaľovať na zasadnutí OZ poslancami, aby sa každý mohol vyjadriť, 
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- Pri príprave akcií budú oslovené aj organizácie ako hasiči, futbalisti a pod. 

- Bude aktualizovaný zoznam členov komisie kultúry a športu a ďalších komisií na budúcom OZ 

 

Starosta povedal, že je to nepríjemná situácia, ktorá ukazuje obec v zlom svetle, ale bohužiaľ, 

aj toto život prináša. Je za spoluprácu, ani s poslancami nie vždy majú rovnaký názor, ale ak 

nám ide o to, aby obec prosperovala, či finančne, kultúrne, športovo... musíme vedieť robiť 

kompromisy. Každý občan, ktorý má záujem o informácie môže nahliadnuť do dokladov, ak 

to zákon o ochrane osobných údajov dovoľuje. Pri odpovedi na info zákon strávime aj dva dni, 

aby sme odpovedali na otázky. Jedna z informácií, o ktorej sme písali v odpovedi je plat zástupcu 

starostu. P. Moncman mal schválený plat 35 eur, ale vzdal sa odmeny ako zástupca aj ako 

poslanca, takže od obce plat nedostáva. 

 

- H. Hammer sa spýtal, či obec nezvažovala podať na p. Furmana trestné oznámenie na základe 

jeho písania neprávd o nás, skonštatoval, že podľa jeho názoru je to akútne, lebo p. Furman 

určite neskončil. 

- starosta poďakoval za položenú otázku a povedal, že konzultoval s právnikmi aj s políciou, čo 

môže obec urobiť v tomto prípade, fyzická osoba má tú výhodu, že môže žiadať všetko, obec  

žiadať nemôže. Určite podnikne kroky na zamedzenie tohto obviňovania. 

Prebehla diskusia, prečo nastala táto situácia a o vzájomnej spolupráci so všetkými organizáciami 

v obci, o tom, že každý z nás svojim dielom prispeje k fungovaniu obce. 

 

Uznesenie č. 204/2023 

 

Obecné zastupiteľstvo v Sklenom : 

Berie na vedomie vyhodnotenie akcií, ktoré organizovala obec v spolupráci s kultúrnou  

komisiou v roku 2023 

  

Hlasovanie: 

Prítomní: 5       Za:      5            Proti:    0                 Zdržal sa:  0 
Uznesenie bolo prijaté, Sklené  Ing. Tibor Rišiaň 

 

 

K bodu 8:  Záver 

 

 

Starosta obce ukončil zasadnutie OZ a poďakoval občanom, že majú záujem o veci verejné. 

 

 

Uznesenia boli prijaté pri každom bode programu. 

 

 

 

 

 

 

Ukončenie zasadnutia o 15.00 hod. 

 

V Sklenom 17.03.2024 
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HLASOVÝ ZÁZNAM Z OZ JE ARCHIVOVANÝ NA OcÚ V SKLENOM 

 

Zaslané na overenie, dňa 17.01.2024 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

 

.......................................................  .............................................. 

Katarína Hammerová                                               Jaroslav Pagáč 

 

 
 

 

 

.......................................................                  ...................................................... 

Zapísala: Zdenka Schniererová                             Ing. Tibor Rišiaň 
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Prezenčná listina  

z 10. zasadnutia obecného zastupiteľstva v Sklenom  

konaného dňa 29.12.2023 

 

 

Starostka obce :  Ing. Tibor Rišiaň                              ...................................... 

 

 

Kontrolórka obce : Ing. Miroslava Škorňová             ..................................... 

 

 

Poslanci OZ :  

Katarína Hammerová                                                     ................................... 

 

Erika Lahutová                                                               ....................................  

 

Lukáš Moncman                                                             .................................... 

 

Jaroslav Pagáč                                                                 ................................... 

 

Richard Veselka                                                              ................................... 

 

 

 

 

 

Členovia komisií :  

 

 

 

 

 

 

 

Občania :                             

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


